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Martien Luijcks Penningmeester ISP <martien@informatiesteunpunt.nl>
woensdag 26 oktober 2016 14:39
Griffiebureau
FW: aan gemeenteraad Zandvoort bijeen d.d. 15 september 2016 | inzake toename 
verwarde personen in Zandvoort
A.PDF; B.PDF; Liever....PDF; Noodoproep.PDF; Verwa...PDF; Zandvo....PDF; 
jategenambtelijkesamenwerkingmetHaarlemZCour20okt2016.PDF; Praatpapier ISP 
minima-bijeenkomst 26 september.docx; declaratieoverzicht 11 sept 2016.pdf; 
codeOranjevoorveranderingpolitiekedemocratieVNG22509.pdf; 
jategenambtelijkesamenwerkingmetHaarlemZCour20okt2016.pdf; 
declaratieoverzicht 11 sept 2016.pdf

Aan de gemeenteraad Flaarlem

Geachte leden van de gemeenteraad Haarlem,

1. Zoals bekend is aan de orde de samenwerking gemeente Haarlem Zandvoort, die o.a. vermeld is op de agenda van 
Commissie Bestuur d.d. 27 oktober 2016.
In verband hiermede menen wij er goed aan te doen u een kopie te sturen van de e-mail d.d. 15 september 2016 
gericht aan de gemeenteraad Zandvoort (zie bericht hieronder) en het bericht d.d. 20-10-2016 uit de Zandvoortse 
Courant. Zie: JategenambtelijkesamenwerkingmetHaarlemZCourant20okt2016.pdf
2. Zoals bekend hebben wij onze volksvertegenwoordiging altijd hoog ingeschat; onze zorgen gingen en gaan wel uit 
naar de veelheid van informatie vanuit B&W en het Ambtelijk apparaat dat u ter verwerking krijgt. Onze angst 
daarbij is dat onze volksvertegenwoordiging "buitenspel" wordt gezet. Wij zijn nu geschrokken van het nieuwe 
project: "Code Oranje" (zie: codeOranjevoorveranderingpolitiekedemocratieVNG22509.pdf).
3. Wij hebben o.a. u steeds benadrukt het belang van het basiswerk en de preventie vanuit de onafhankelijke 
cliëntenorganisaties. Wellicht is dit een onderwerp dat in uw Raad bespreekbaar is.
Als aanvulling ontvangt u hierbij de toespraak die Ton de Vries op 26 september 2016 heeft gehouden op de 
armoedebijeenkomst van de Gemeente Haarlem. Zie: Praatpapier ISP Minima-bijeenkomst 26 september.docx

Wij wensen u veel sterkte bij uw werk.

In afwachting van uw mogelijke reactie,'

Met vriendelijke groet.

Ton de Vries en Martien Luijcks

Van: Martien Luijcks Penningmeester ISP fmailto:martien@informatiesteunDunt.nll 
Verzonden: donderdag 15 september 2016 17:54 
Aan: 'griffie Zandvoort toriffie@zandvoont.nlV? ^ ^ ~ 5
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Onderwerp: FW: aan gemeenteraad Zandvoort bijeen d.d. 15 september 2016 | inzake toename verwarde personen 
in Zandvoort

Geachte leden van Gemeenteraad Zandvoort,

1. In het Haarlems Dagblad van 14 september 2016 stond het bericht "Zandvoort 'koploper verwarde personen"'. 
Zie bijlage Zandvo..
Twee dagen eerder stond daarin: "verwarde personen niet in politiecel". Zie bijlage Verwa....
2. Een aantal jaren hebben wij u hierover onze vrees geuit en preventie-oplossingen aangedragen waarin de rol van 
de cliëntenorganisaties. Zie bijlage Noodoproep
3. Het functioneren van de Sociale Diensten Zandvoort en Haarlem is ook aan de orde geweest. Zie bijlage A en B.
4. Met de Sociale Dienst Haarlem heeft de Werkgroep Minima (hieraan neemt ook het ISP deel) regelmatig een zog. 
Ambtelijk Overleg 2015-2016. Zie bijlage Ambtel.
5. Wij vragen u te stimuleren dat op korte termijn door de gemeente Zandvoort onafhankelijke cliëntenorganisaties 
bijeen worden geroepen, rond o.a. de onderwerpen genoemde onder 1 t/m 4: gericht op preventie, waarbij het 
coalitieakkoord 2014-2018 betrokken kan worden.

Met dank voor uw medewerking.

Voor het bestuur ISP en de medewerkers

Ton de Vries en Martien Luijcks

P.S. De gemeenteraad Haarlem heeft op 2 oktober 2014 een motie "Liever Rijk dan Kwijt" aangenomen (zie bijlage 
Liever...) De gemeente Haarlem organiseert op 26 september a.s. weer een minima-bijeenkomst. De 
participatieraad Haarlem organiseert op 5 oktober 2016 een bijeenkomst over onafhankelijke cliëntenondersteuning
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Martien Luijcks ISP

Aan: GertToonen
Onderwerp: Sociale Dienst

Beste Gert,

Wij ontvingen een uitnodiging voor een PvdA Haarlem bijeenkomst d.d. 16 december 2.015 in het 
Broederhuis te Haarlem, aangaande bestrijding armoede!
Tijdens deze bijeenkomst werd kritiek geuit op het uitvoeringswerk van de Sociale Dierfst 
Haarlem.
Door een aantal PvdA sprekers werd dit geponeerd en onderbouwd met een korte filn 
Een van de sprekers was het PvdA gemeenteraadslid Artie Ramsodit, terwijl ook PvdA IVethouder 
Joyce Langenacker werd ondervraagd.
Bij de inleiding werden een aantal gemeenten rond Haarlem genoemd, waar de Social^ Dienst 
goed werkte, hierbij behoorde ook de gemeente Zandvoort.
Naar aanleiding hiervan heb ik vanuit de samenwerking/eenwording van de gemeenteJHaarlem en 
Zandvoort, toen voorgesteld dat de gemeente Haarlem het systeem van Zandvoort zoi 
overnemen en dat dan m.i. alle problemen zouden zijn opgelost.
Mijn voorstel veroorzaakte een lachreactie in de zaal.
Ik schrijf jou dit, omdat er bij mij vrees is, dat Zandvoort gaat vallen onder het SD-syste2m 
Haarlem, met de gevolgen als bovenstaand vermeld.

Vanuit het InformatieSteunPunt hebben wij door de jaren heen ook wel problemen 
Die konden wij dan oplossen met de hulp van de ambtenaren Wendy Zijlstra en René

Stichting InformatieSteunPunt in de le lijn & basis ggz -ISP-
Lange Herenvest 122 (Pletterij) 2011 BX Haarlem
Postbus 475; 2000 AL Haarlem
Telefoon: 023-5342206 of b.g.g. Martien 06-50486221
Telefoon: 023-5402030 of b.g.g. Ton 06-18193261
fax: 023-5359839
e: info@informatiesteunpunt.nl
web: www.informatiesteunpunt.nl
Kamer van Koophandelnummer 34175578
Bankrekening: NL51INGB 0009 3167 28 tnv ISP Haarlem
Het ISP is stage-erkend en is in het bezit van de ANBI-Status

(gehad) met de Sociale Dienst Haarlem 
Prust.

De reorganisatie van de Sociale Dienst Haarlem stond ook op de agenda van de Particitjatieraad Haarlem d.d. 1 december 2015, en de Adviesraad Sociaal Domein 

Zandvoort d.d. 8 december 2015.
Dit agendapunt is in beide raden aangehouden, omdat er aan de adviesaanvraag "Stratje 
Wellicht zijn hier door jou vragen over te stellen tijdens de gemeenteraadszitting Zand'

egisch Beleidsplan-SoZaWe" nog gesleuteld werd. 
oort op 22 december 2015?

Met dank voor je aandacht en succes, ik doe mijn best op 22 december a.s. aanwezig ti 

Groeten Ton de Vries, i.o. Martien Luijcks
P.S. de PvdA Haarlemmermeer heeft op 2 juni 2015 ook een openbare zitting gehoude

zijn,

i over de WMO 2016. Wellicht ook iets voor de PvdA ZAndvoort? 

i



—T

OPHaarlem
O^rfaren P Hi-rr.-’m

rcfS

SP

fDAi

GROENLINKS "]

Motie vreemd aan de orde van de dag 

“Liever Rijk dan Kwijt”

De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 2 oktober 2014,

Constateert dat:
1. De invulling van de basisinfastructuur vragen opriep over functies die zouden verdwijnen
2. De decentralisaties in het centraal domein meer zelfredzaamheid vragen van burgers en dat dit j

ondersteuning vereist van de netwerken die deze zelfredzaamheid kunnen vergroten.
Zelforganisaties spelen.daarbij een essentiële rol. j

3. - Toegepaste kennis over en ingangen in de groepen essentieel is om zelfredzaamheid te kunnen
bevorderen. j

4. deze kennis en netwerken in de stad van belang zijn voor: j

• het bereiken, benaderen en in beeld krijgen van (nieuwe) specifieke doelgroepen /

gemeenschappen die vaak moeilijk bereikbaar zijn j
• het faciliteren van toegang tot de basisinfrastructuur i
• het bevorderen van deskundigheid, zelfredzaamheid, zelforganisatie en de inbreng van i

ervaringsdeskundigheid j
• het vroegtijdig signaleren en agenderen van knelpunten bij beleid en uitvoering
• het vertalen van waargenomen ontwikkelingen naar-beleidsvragen j

Overweegt dat:
1. organisaties in staat moeten worden gesteld om met concrete voorstellen te komen over 

netwerkvorming voor inzet in de domeinen armoede, onderwijs en arbeid, ouderbetrokkenheid, 
diversiteit en integratie (zoals bijvoorbeeld platform minimaorganisaties rondom het 
communicatieplan)

2. er middelen beschikbaar zijn binnen
• het armoedebeleid (zoals aangegeven in het raadsdebat van 11 september)
• de innovatieprojecten in het kader van het sociaal domein _

Draagt het college op om:
1. De organisaties die menen te beschikken over toegepaste kennis en relevante netwerken en die 

voor deze taken geen rol hebben gekregen binnen de basisinfrastructuur, spoedig uit te nodigen 
om met concrete voorstellen te komen om de netwerken te borgen en door te ontwikkelen zodanig 
dat ze kunnen worden ingezet in de domeinen armoede, onderwijs en arbeid, 
ouderbetrokkenheid, diversiteit en integratie voor een overbruggingsperiode tot eind 2015.

2. Deze organisaties te (laten) faciliteren om ze onafhankelijk te maken van jaarlijkse subsidiering.
3. Als er concreet goede voorstellen komen, de dekking hiervan te vinden in het kader van het 
' armoedebeleid en de innovatieprojecten in het sociaal domein (vrijwillige inzet).

4. Bij de organisaties die nu reeds vallen binnen de basisinfrastructuur aandacht te vragen voor deze 
vorm van netwerkontwikkeling binnen de reeds toegekende middelen.

5. Uiterlijk 15 september 2015 een voorstel te doen over de wijze waarop deze netwerkvorming 
structureel wordt ingebed in het beleid.

En gaat over tot de orde van de dag.
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Kerstshoppen Düsseldorf
Bezoek vanaf 17 november de sfeervolle kerstmarkten en wandel langs de 
gezellige kraampjes. Proef en geniet van het ultieme kerstgevoel.
✓ Verblijf in een 4-sterrenhotel nabij het centrum incl. ontbijt
✓ Beleef een van de mooiste kerstmarkten van Duitsland
✓ Klantbeoordeling 8,5: "Gezellig en sfeervol"

► Kras.nl/53294 of bel 0900-969770 cpg

.Pruzen p.p. o.b.v. 2 personen excl reserveringskosten en Calamiteitenfonds KRAS

Haarlem * De stad stond dit weekeinde bol van de cultu
rele en sportieve activiteiten. Tal van culturele instellingen 
en monumenten gooiden de deuren wagenwijd open. Zo 
viel in de foyer van de Philharmonie een stukje van de Ope

ra Cajanuste bewonderen. Het Korenlint trok door de stad, 
maar ook de Klimmuur Haarlem hield open huis.

FOTO UNITED PHOTOS/TOUSSAINT KLUITERS

•* Régionaal 2-3: Haarlem-cultuur in optima forma

Verwarde mensen 
niet in politiecel
Van onze verslaggever

Hilversum * De politie gaat vanaf ï 
januari niet langer verwarde men
sen opvangen en vervoeren die geen 
strafbaar feit hebben gepleegd.
„De politie is er om boeven te van
gen, niet om patiënten met hand
boeien in een auto mee te nemen.” 
Dat zei de Amsterdamse politiechef 
Aalbersberg gisteravond in de uit
zending van ’De monitor’.
Het aantal incidenten met verwarde 
mensen is de afgelopen tijd behoor
lijk toegeriomen. Vorig jaar kwamen 
er ruim 65.000 bij de politie binnen, 
65 procent meer dan vijf jaar gele

den. Ze worden nu behandeld als 
gewone verdachten, maar volgens 
Aalbersberg moet daar verandering 
in komen.

Niet humaan
„We hebben een repertoire en zo ie
mand gaat nu in de boeien. Maar dat 
is niet humaan. Dit is een patiënt en 
daar moet een hulpverlener iets mee 
doen en niet de politie.”
Het stoppen van het vervoer door de 
politie is. een van de aanbevelingen 
van het Aanjaagteam Verwarde Per
sonen, dat werkt aan een plan om 
beter om te gaan met verwarde men
sen.

„Ik vind het erg belangrijk dat men
sen met verward gedrag op een pas
sende, niet onnodig stigmatiseren
de en traumatiserende manier wor
den opgevangen of vervoerd”, laat 
minister Edith Schippers (Volksge
zondheid) weten. „Politie, gemeen
ten en zorgpartijen zijn hier hard 
mee bezig. De komende tijd zal wor
den bekeken wat de beste vormen 
van vervoer zijn.”
Volgens Schippers zullen hiervoor 
tussen politie, ambulancezorg en 
ggz-aanbieders maar ook met ande
re partijen goede afspraken moeten 
worden gemaakt. „De gemeente 
heeft hierbij de regie.”

r



Martien Luijcks Penningmeester ISP

Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:
Bijlagen:

Martien Luijcks Penningmeester ISP [martien@informatiesteunpunt.nl] 
vrijdag 6 mei 2016 15:48 
'Michel Demmers'
reL uw vraag Sociale Dienst Zandvoort
case 2 buurt Haarlem 3 sep 14.docx; Verslag ambtelijk overleg jan. 2016.docx

Geachte heer Demmers, beste Michel,

Van mijn collega Ton de Vries vernam ik dat u jl zaterdag bij Radio Zandvoort navraag deed over de Sociale Dienst 
Zandvoort.

Ik kan u melden dat bij een PvdA bijeenkomst de Sociale Dienst Zandvoort als voorbeeld werd gesteld voor de 
gemeente Haarlem. Hoe de situatie nu is daarvan is nog niks bij ons vernomen.

Wij kunnen wel informeren bij deze over de situatie in Haarlem

Ook heeft de Werkgroep Minima van Haarlem een rapport uitgebracht over de Sociale Dienst Haarlem met de titel: 
verslag ambtelijk overleg d.d. 21 januari 2016. Het ISP neemt aan deze werkgroep deel.

Onze medewerkster Elise van Lierop heeft ook via haar dienstverlening in haar buurt een verslag over de hulp vanuit 
de sociale Dienst Haarlem opgesteld. Zie bijlage Case 2...

Het ISP kenmerkt zich door haar preventie en daadkracht bij het assisteren van mensen met problemen.

i.__

Voor Ton de Vries,

i.o. Martien Luijcks,

l



Mede voor het bestuur en de medewerkers van het ISP

Ton de Vries,

PS 1. het Landelijk Platform GGZ heeft via het ministerie GGZ geld ontvangen voor het ondersteunen voor het 
Tascforce-project met het doel de klantenorganisaties in de regio's te versterken
PS 2. Tijdens de lunch bij Haarlem Effect ben ik geïnterviewd door de journalist Jacob van der Meulen van het 
Haarlems Dagblad d.d. 2 november 2015 regionieuws pagina 2 en 3
PS 3. veelal worden mensen ook voor laagdrempelige zaken naar Kontext en Humanitas verwezen. De ervaring 
vanuit het ISP is, dat wanneer deze klanten contact zoeken via e-mail, zij weer doorverwezen worden naar anderen 
zoals Juridisch Loket of advocaat; dit is een praktische ervaring van onze ISP medewerkers. Als de klanten wel reactie 
ontvangen dan is toch weer weken verder. Dit omdat zij het te druk hebben, maar naar het ISP verwijzen zij zelden 
of nooit. Bij het ISP hoeft men niet te wachten.

Voor informatie over de gemeente Zandvoort kijk op Gemeente Zandvoort of volg ons op Tvvitter Gemeente 
Zandvoort

C_P fi- ? fP i?1 m C ^ ^ 0
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^ T^txo' ,

Op 15 oktober 2015 hebben wij bij 
de vergadering van uw Commissie 
Samenleving ingesproken 
aangaande zoals vermeld in het 
hierbij gaande bericht (zie bijlage: 
Thema....)
Deze week beslist u over de 
gemeentelijke begroting 2016. Een 
begroting waarin ongetwijfeld 
uitgaven vermeld zijn binnen het 
Sociaal Domein en de 
samenwerking in deze met de 
gemeente Haarlem.

Noodverzoek

Geachte leden van de 
Gemeenteraad Zandvoort,

De kracht van het zelfdoen is ons devies 
Stichting InformatieSteunPunt in de le lijn & basis ggz -ISP- 
Lange Herenvest 122 (Pletterij) 2011 BX Haarlem 
Postbus 475; 2000 AL Haarlem ■
Telefoon: 023-5342206 of b.g.g. Martien 06-50486221 
Telefoon: 023-5402030 of b.g.g. Ton 06-18193261 
fax: 023-5359839 
e: info@informatiesteunpunt.nl 
web: www.informatiesteunpunt.nl 
Kamer van Koophandelnummer 34175578 
Bankrekening: NL51 INGB 0009 3167 28 tnv ISP Haarlem 
Het ISP is stage-erkend en is in het bezit van de ANBI-Status

Ook heb ik in deze
commissievergadering mijn zorgen geuit over de situatie aangaande basisproblemen van gemeente-inwoners met 
psycho-sociale en financiële problemen en tevens gewezen op de noodzaak van directe basishulp.
In de gemeenteraad van Haarlem is hiervoor op 2 oktober 2014 een motie aangenomen (zie bijlage: 2014358515....). 
De ambtelijke organisatie daar heeft die motie na ca. 11 maanden vertaald naar een subsidie van 40.000 euro voor 
2016 voor het Platform Minima Organisaties (PMO). Hierbij was niets over voor de bij het PMO aangesloten 
onafhankelijke organisaties, (zie bijlage: Adressenlijst)
Twee klantenorganisaties zijn "gedwongen" om op te gaan in 2 professionele beroepsorganisaties.
De rest is ter ziele, resp. lijdt een kwijnend bestaan, zoals het ISP dat nog bestaat en werkt dankzij leningen.
Daardoor ontstaat bij de klanten meer onzekerheid, onrust, afstanden die groter worden, minder direct contact; en 
meer onduidelijkheid over financiële situaties met psychische druk.
Wij kunnen ons voorstellen dat sommige ambtenaren en top hulpverleners niet blij zijn met ons werk, maar met 
anderen binnen die sfeer onderhouden wij goede contacten.
Een pluspunt voor onafhankelijke klantenorganisaties is: o.a. direct reageren op klantenproblemen, preventief te 
werken, en direct gericht inschakelen van professionele hulp, hierbij inbegrepen vele schuldeisers, om erger te 
voorkomen. Wanneer de klant dat wil, kan een medewerker van de klantenorganisatie, zoals het ISP, als 
vertrouwenspersoon daarbij betrokken blijven.
De nood aan de basis mag niet onderschat worden zoals blijkt uit het verslag van de buurtgenoten van onze
medewerkster mw van Lierop (zie bijlage: case 2.... ) ^ x
Onze vrees is als het werk voor Zandvoort over de WMO in Haarlem wordt uitgevoerd, de minima van Zandvoort 
ook in de knel komen en tevens de daarop gerichte klantenorganisaties niet of moeilijk overleven.
Wij vragen u daarom t.a.v. ondersteuning bij psycho-sociale en financiële problemen ten behoeve van het werk van 
het ISP 15.000 euro te reserveren. Het ISP kan dan ook verder met andere Zandvoortse klantenorganisaties 
samenwerken. Per jaar heeft het ISP gemiddeld 230 klanten waarvan 45% van allochtone afkomst is.
Een aantal medewerkers spreekt ook hun talen.
Tenslotte vernemen wij vanuit de pers dat de gemeenten, maar ook de hulpverleners, "hun handen vol hebben aan 
verwarde personen".
Ook bij het ISP merken wij dit al jaren.
Wij reserveren dan ook steeds, vooral voor deze personen, alle tijd om: 
ten le: rustte geven (je "ei" kwijt kunnen);
ten 2e: hun probleem/onzekerheid op papier zetten (concrete hulpvraag), en
ten 3e: via beroepsorganisaties aan (tijdelijke) oplossingen te werken (zicht krijgen op bestaan).

De mede- inbreng/inzet van de klanten stellen wij hier als een belangrijk punt. Dit vanuit onze 20-jarige 
ervaringsleus: "De Kracht van het Zelfdoen". Dit houdt uiteraard niet in: "Zoek het zelf maar uit!".
Aanvullend sturen wij u ook onze ISP-flver toe.

bij voorbaat dank voor uw medewerking,
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Zandvoort 'koploper 
verwarde personen’
Arthur de Mijttenaere

Zandvoort * Zandvoort is koploper 
met het aantal meldingen van ver
warde personen. Dat heeft het KRO- 
NCRV-tv-programma De Monitor 
uitgezocht. Per duizend inwoners 
zijn in Zandvoort in 2015 bijna elf 

'incidenten gemeld met verwarde 
personen, een vervijfvoudiging ver
geleken met 2011.
Volgens de gemeente Zandvoort 

j komt dat hoge aantal meldingen 
doordat dezelfde mensen herhaal
delijk met de politie in aanraking 
komen. Ook is er volgens de ge- 

j meentewoordvoerder een verband| met het aantal incidenten en het
| ^langer thuis blijven wonen van ou

deren. Daardoor belanden mensen 
met dementie op straat en komen ze 
met de politie in aanraking.
Ook in andere gemeenten is het aan
tal meldingen over verwarde men
sen toegenomen. In Haarlem wer
den er in 2015 per duizend inwoners 
ruim zes incidenten met verwarde. 
mensen gemeld, een cijfer dat in 
Heemstede of Bloemendaal iets la
ger is.

Opzienbarend
De Monitor meldde dat het aantal 
verwarde mensen op straat landelijk 
opzienbarend is gestegen tot 65.000 
vorig jaar; 65 procent meer dan in 
zou. Volgens De Monitor komt dat 
door bezuinigingen op de gezond

heidszorg, wat overeenkomt met de 
bevindingen van de gemeente 
Zandvoort.
De noodopvang van ernstig verwar
de personen kan worden verbeterd. 
De politie werkt met de gemeenten 
aan een haalbaarheidsplan voor een 
nieuwe opvangplek in Noord-Hol- 
land.
De politie stopt vanaf 1 januari 2017 
met de opvang en het vervoer van 
verwarde psychiatrische patiënten 
op straat die geen strafbaar feit heb
ben gepleegd, zo heeft de Amster
damse politiechef Pieter-Jaap Aal- 
bersberg eerder aangekondigd.
„De pohtie is er om boeven te van
gen, niet om patiënten met hand
boeien in een auto mee te nemen.”

Nieuw 
voor or
Van onze verslagge

Haarlem* Vanaf 
er iedere maandag 
spreekuur voor M 
mers in het Cro 
Centre in de Waan 
Het inloopspreeki 
gisteren geopend 
van de wethouder 
en werkgelegenhe 
genacker. Na de o 
ook een kennisn 
komst voor werkge 
tiële werknemers 1 
king.
MKB-ondernemer 
kunnen bij het inj 
binnenlopen voor j 
nancieel advies va 
Ook kunnen ze s{ 
problemen die on

%-advertentie


